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                                     PROTOKÓŁ NR XXIV/2012 
                                     z przebiegu obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Choszcznie, 
                                     która odbyła się 26 października 2012 r.   
                                    w Choszczeńskim Domu Kultury ul. Bohaterów Warszawy 17. 
 
W sesji uczestniczyło 21 radnych. Skład ustawowy Rady wynosi 21 osób.  
 
Porządek sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Miejskiej. 
3. Rozpatrzenie projektów uchwał: 
- druk nr 200 w  sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta Choszczno w obrębie 3 w rozgraniczeniu ulic Wolności, Westerplatte i Piastowskiej, 
- druk nr 197 w sprawie podziału Gminy Choszczno na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic             
i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu, 
- druk nr 198 o zmianie uchwały Nr VIII/95/2011 Rady Miejskiej w Choszcznie z dnia 2 
czerwca 2011 r. w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, opłaty od 
posiadania psów, podatku rolnego i podatku leśnego oraz opłaty targowej w drodze inkasa, 
wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso, 
- druk nr 199 w sprawie określenia wzorów formularzy podatkowych w podatku od 
nieruchomości, w podatku rolnym i podatku leśnym, 
- druk nr 201 w sprawie opłaty prolongacyjnej. 
4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym  2011/2012. 
5. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Choszcznie w roku 2011. 
6. Informacja w sprawie podmiotów, w których jest wykonywana kara ograniczenia wolności 
oraz praca społecznie użyteczna. 
7. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 
8. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli w Środowiskowym Domu Samopomocy w 
Choszcznie. 
9. Sprawozdanie  z działalności Burmistrza w okresie  między sesjami i wykonania uchwał 
Rady Miejskiej. 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i informacje 
12. Zakończenie obrad. 
 
 
Przebieg sesji: 
Ad. 1.  Pan Bogusław Szymański Przewodniczący Rady Miejskiej o godzinie 13:00 otworzył 
obrady XXIV sesji Rady Miejskiej w Choszcznie. 
Powitał przybyłych radnych, p. Burmistrza Roberta Adamczyka, oraz zaproszonych gości. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach bierze udział 20 radnych, co 
upoważnia Radę do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Do liczenia głosów poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Miejskiej p. Anette Bikowską.  
Do porządku obrad Przewodniczący Rady wprowadził  po druku 201 druk nr 202 w sprawie 
zmian budżetu na rok 2012 i druk nr 206 zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej Gminy Choszczno na lata 2012 – 2023. 
Radny Piotr Nahorski w imieniu 11 radnych złożył wniosek do porządku obrad o odwołanie 
radnego Bogusława Szymańskiego z funkcji  Przewodniczącego Rady Miejskiej w 
Choszcznie. Wyjaśnił, że projekty uchwał były wzorowane z  projektów, które zostały 
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zaopiniowane przez prawnika w 2010 roku. Poprosił o umieszczenie tego punktu przed 
częścią uchwałodawczą. 
Pan Przewodniczący Rady poprosił prawnika o wyjaśnienie, czy można wzorować się na 
starych uchwałach uznając opinię prawnika. Pan Stanisław Kalina prawnik Urzędu 
Miejskiego wyjaśnił, że jeśli Rada przyjmie ten wniosek do porządku to nie widzi 
przeszkody, aby ten projekt zaopiniować od ręki. 
Radna Mariola Kołodko zgłosiła do porządku obrad trzy uchwały, które wypracowała 
Komisja Rewizyjna. Druk 203 w sprawie skargi Pan Floriana Czyżewskiego na Burmistrza 
Choszczna, druk 204 w sprawie skargi Pana Sławomira Stecyka na Burmistrza Choszczna, 
druk 205 w sprawie skargi Państwa Stanisławy i Józefa  Myczkowskich na Burmistrza 
Choszczna. 
Za wprowadzeniem do porządku obrad wniosku o odwołanie Przewodniczącego Rady 
głosowało 11 radnych przy 8 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”. Wniosek 
został wprowadzony do porządku obrad. Przewodniczący poinformował radnych, że będzie 
rozpatrzony po druku nr 206. 
Radny Piotr Nahorski przypomniał, że wniosek został złożony z propozycją o umieszczenie 
go przed częścią uchwałodawczą. Przegłosowany został wniosek i radny uważa, że zgodnie z 
propozycją. 
Prawnik wyjaśnił, że Rada  może  wprowadzić lub nie wprowadzić do porządku obrad dany 
punkt, ale  o kolejności decyduje przewodniczący. 
Radna Teresa Kasior poprosiła prawnika o podanie przepisu, że Rada nie może decydować o 
kolejności rozpatrywanych projektów uchwał  zwłaszcza, jeżeli zmienia porządku obrad. 
Prawnik wyjaśnił, że w ustawie nie ma takiego przepisu, który upoważnia Radę do ustalenia 
porządku obrad,  może to się odbyć na wniosek radnego za zgodą Przewodniczącego. 
Radna Teresa Kasior poprosiła o zaprotokółowanie tej wypowiedzi i stwierdziła, że to Rada 
ustala porządek obrad na sesji. Jeżeli Rada zdecyduje o przesunięciu porządku i decyduje jaką 
uchwałę będzie rozpatrywać, w jakiej kolejności, zwłaszcza, gdy wprowadza uchwałę do 
porządku. Radna zwróciła się do Przewodniczącego zgodnie z prośbą wnioskodawców o 
umieszczenie tego punktu przed częścią uchwałodawczą. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że większym autorytetem dla niego jest pan mecenas i 
pozostawia swoją decyzję o kolejności w porządku obrad. 
Radny Piotr Nahorski zacytował z ustawy o samorządzie art.20 ust.1a. dotyczący zmiany w 
porządku obrad i poprosił o zaprotokółowanie. 
Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały nr 203 głosowało 17 radnych „za”,  
wstrzymało się 3 radnych, głosów przeciwnych nie było. (Obecnych 20 radnych). 
Za projektem uchwały na druku nr 204 głosowało 12 radnych „za”, wstrzymało się 8 radnych, 
głosów przeciwnych niebyło.( Obecnych 20 radnych). 
Za projektem uchwały na druku nr 205 głosowało 12 radnych, wstrzymało się 8 radnych, 
głosów przeciwnych nie było. (Obecnych 20 radnych).  
Trzy projekty uchwał zostały wprowadzone do porządku obrad po druku 206. 
Radna Teresa Kasior złożyła wniosek o 10 minutowa przerwę. 
Pan Bogusław Szymański Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach. 
( 13:35 – 13:50). Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady. 
Radna Teresa Kasior zapytała czy projekt uchwały o odwołanie Przewodniczącego został 
zaopiniowany przez pana mecenasa. 
Pan mecenas Stanisław Kalina w §1 projektu uchwały zmienił słowo „stwierdza się” na 
„odwołuje się”. 
Ad. 2. W tym punkcie radni zatwierdzili protokół z XXIII sesji Rady Miejskiej bez 
odczytywania, uwag nikt nie zgłosił, głosami 19 „za” przyjęto protokół przy 1 głosie 
„wstrzymującym się”. 
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Ad. 3.  Rozpatrywanie projektów uchwał:  
- druk nr 200 w  sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta Choszczno w obrębie 3 w rozgraniczeniu ulic Wolności, Westerplatte i Piastowskiej 
przedstawił pan Robert Adamczyk Burmistrz Choszczna wprowadzając autopoprawkę. W 
załączniku nr 4 dodajemy „i ZP”. Burmistrz przypomniał wszystkim powód przygotowania 
tego planu, po uzyskaniu informacji o budowie pawilonu handlowego „ Biedronka” przy 
Gimnazjum i Szkole Podstawowej nr 1 i możliwości wydania decyzji o zagospodarowaniu 
tego terenu, radni podjęli uchwałę o przygotowaniu planu, który jest dzisiaj omawiany. W 
czasie przystąpienia do tego plan nie było wiadome jakie będzie trzeba wypłacić 
odszkodowanie. W kolegium odwoławczym pojawił się temat odszkodowań dla właścicieli 
tych nieruchomości. Dalej plan przedstawił urbanista pan Witold Andrzejczak, który omówił 
plan zagospodarowania. 
W dyskusji pan Piotr Nahorski odniósł się do odszkodowań. W załączniku na podstawie 
analizy finansowej średnia kwota odszkodowań będzie wynosiła 100zł za m2, kwota sięga 650 
tyś zł. Te działki są dobre pod supermarket i odszkodowania mogą być wyższe. Od lipca 
toczyło się postępowanie o wydanie decyzji o warunkach zabudowy. Wnioskodawca złożył 
21 lipca 2011 roku wniosek i rozpoczęto przygotowania do wydania decyzji. Radny 
stwierdził, że zabrakło jedności współpracy między Burmistrzem a Radą Miejską nie 
doszłoby do wydania decyzji przez SKO. Straciliśmy czas między wnioskiem inwestora w 
lipcu, a Komisją Budownictwa w listopadzie. Nikt w komisji nie wiedział, że projekt decyzji 
jest opracowany. 
Pan urbanista Andrzejczak wyjaśnił, że wydanie decyzji przez SKO spowodowało to 
odszkodowanie, konserwator zabytków zaakceptował tą decyzję. 
Radny Kazimierz Czapiewski stwierdził, że wydanie decyzji o warunkach zabudowy tego 
terenu przez SKO jest zaskoczeniem. Ten plan miejscowy jest potrzebny i należy go uchwalić 
Pan Burmistrz wyjaśnił, że procedowanie decyzji zaczyna się jak jest złożony wniosek i 
wnioskodawca musiał otrzymać odpowiedź. Konserwator zabytków wydał pozwolenie na 
zagospodarowanie terenu co było dla nas zaskoczeniem. 
Radny Piotr Nahorski - gmina będzie musiała zapłacić odszkodowanie tylko jakie i kiedy. 
Więcej uwag nie było. Dyskusje zakończono. Radni głosami 9 „za”, 10 „przeciw” przy 1 
głosie „ wstrzymującym się” uchwałę nie podjęli. 
- druk nr 197 w sprawie podziału Gminy Choszczno na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic             
i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. Pan Przewodniczący 
Szymański odczytał pismo od Sołectwa Koplin jakie wpłynęło do Rady w dniu dzisiejszym w 
temacie okręgów wyborczych. Burmistrz Adamczyk przedstawił projekt uchwały 
wprowadzając autopoprawki: wykreślić § 3 i § 4 będzie miał numer 3, i w §3 wykreślić pkt 2, 
§5 zastąpić numerem 4. Komisje wprowadziły 2 poprawki, które zostały uwzględnione tj. 
ulicę Piastowską i Niedziałkowskiego wykreślamy z okręgu 4 i wprowadzamy do 15. 
W dyskusji radny Piotr Nahorski w imieniu Klubu Forum złożył wniosek aby z okręgu 16 
usunąć Stary Klukom i Sulechówek, a dodać całe sołectwo Koplin, z okręgu 17 usunąć całe 
sołectwo Koplin, dodać Sulino, Pakość, Czernice, Oraczewice, Bonin, z okręgu 18 usunąć 
sołectwo Sulino, a dodać Smoleń, Baczyn, z okręgu 19 usunąć Smoleń i Baczyn, a dodać 
Stary Klukom i Sulechówek. 
Radny Stefan Szemlij uważał po Komisji Rolnictwa, że radny Nahorski pogodził się z 
propozycją Burmistrza i przekazał  zrozumienie takiego rozwiązania na Komisji Oświaty. 
Za wnioskiem głosowało 10 radnych, „przeciw” było 9 głosów, 1 głos „wstrzymujący się”, 
wniosek przeszedł. 
Za uchwałą głosowało 10 radnych, „przeciw” było 6 głosów, „wstrzymało się” 3 radnych, 1 
radny nie brał udziału w głosowaniu. Uchwała została podjęta. Uchwała nr XXIV/197/2012. 



4 
 

- druk nr 198 o zmianie uchwały Nr VIII/95/2011 Rady Miejskiej w Choszcznie z dnia 2 
czerwca 2011 r. w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, opłaty od 
posiadania psów, podatku rolnego i podatku leśnego oraz opłaty targowej w drodze inkasa, 
wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. Przedstawił 
pan Burmistrz Adamczyk. Dyskusji nie było. Radni zagłosowali 18 głosami „za”, 2 radnych 
wyszło z sali na 20 obecnych. Uchwała została podjęta. Uchwała nr XXIV/198/2012. 
- druk nr 199 w sprawie określenia wzorów formularzy podatkowych w podatku od 
nieruchomości, w podatku rolnym i podatku leśnym. Przedstawił pan Robert Adamczyk. 
Dyskusji nie było. Radni uchwałę przyjęli 16 głosami „za”, 1 głos „przeciw”, 3 radnych 
wyszło z sali. Uchwała nr XXIV/199/2012 
- druk nr 201 w sprawie opłaty prolongacyjnej. Przedstawił pan Burmistrz. Dyskusji nie było. 
Radni podjęli uchwałę 16 głosami „za”, 1 radny nie głosował, 3 radnych wyszło z Sali na 20 
obecnych. Uchwała nr XXIV/200/2012. 
- projekt uchwały na druku nr 202 w sprawie zmian budżetu na rok 2012. Projekt 
przedstawiła pani Barbara Król Skarbnik. Uchwała była omawiana na komisjach nikt uwag 
nie wniósł, nie było też wniosków. Pani Skarbnik wprowadziła autopoprawki w §1 pkt 1. W 
imieniu Burmistrza pani Skarbnik prosi o podjęcie uchwały. 
W dyskusji radny Piotr Nahorski zapytał czy kwota na budowę kanalizacji deszczowej dla 
Przedszkola nr 1 nie jest zmieniona w załączniku nr 4 poz. 31. 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że jest to uporządkowanie i właściwie on się nie zmienia. 
Pan Burmistrz wyjaśnił zmiany dotyczące zagospodarowania jeziora Klukom. Z LGR jest 
możliwość pozyskania 600 tyś zł przy wkładzie własnym 100 tyś zł. 
Dyskusję zakończono. 
Za uchwałą głosowało 8 radnych, głosów przeciwnych nie było, wstrzymało się 11 radnych, 1 
radny wyszedł z sali, na obecnych 20 radnych. Uchwała nr XXIV/201/2012. 
- druk 206 zmieniająca uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Choszczno na lata 2012 – 2023, przedstawił pan Burmistrz Adamczyk. Radni nie brali udziału 
w dyskusji. Uchwałę podjęto 8 głosami „za”, przy 11 głosach „wstrzymujących się”, 1 osoba 
nie głosowała. Uchwała nr XXIV/202/2012. 
-  druk 203 w sprawie skargi Pan Floriana Czyżewskiego na Burmistrza Choszczna. 
Przedstawiła Radna Mariola Kołodko odczytując projekt uchwały z uzasadnieniem. Dyskusji 
nie było. Radni uchwałę podjęli 18 głosami „za” przy 1 głosie przeciwnym, 1 radny nie 
głosował. Uchwała nr XXIV/203/2012. 
-  druk 204 w sprawie skargi Pana Sławomira Stecyka na Burmistrza Choszczna, przedstawiła 
pani Mariola Kołodko odczytując projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Na prośbę 
Przewodniczącego Rady Bogusława Szymańskiego pani Kołodko odczytała opinię radcy 
prawnego na temat projektu uchwały. Pani Kołodko wyjaśniła, że komisja zmieniła treść 
skargi i uzasadnienie po opinii prawnika. 
W dyskusji pan Roman Czapiewski poinformował, że stanowisko komisji rewizyjnej nie było 
jednogłośne, bo On głosował  przeciwnie i dzisiaj zagłosuje przeciw tej uchwale. 
Dalej w dyskusji głos zabierali: Pan Burmistrz Robert Adamczyk, Pani Teresa Kasior, Pan 
Piotr Nahorski. 
Pan mecenas Kalina uważa, że przedmiotem skargi nie jest Burmistrz i należało skargę 
odrzucić jako na Burmistrza i wskazać skarżącemu, że powinien złożyć skargę na inny organ, 
który jest winny tej sytuacji. 
W głosowaniu radni uchwałę przyjęli 11 głosami „za”,  7 głosów było „przeciwnych”, 1 
osoba się wstrzymała, 1 nie brała udziału w głosowaniu, na 20 radnych.  
Uchwała nr XXIV/204/2012. 
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-  druk 205 w sprawie skargi Państwa Stanisławy i Józefa  Myczkowskich na Burmistrza 
Choszczna, przedstawiła radna Mariola Kołodko, odczytując projekt uchwały wraz z 
uzasadnieniem. Następnie Przewodniczący Szymański poprosił o odczytanie  opinii prawnika. 
Pani Kasior poinformowała, że komisja nie występowała do radcy prawnego o opinię i 
stwierdziła, że ta uchwała została podjęta na komisji wczoraj. 
Pan Roman Czapiewski zabrał głos informując, że ta uchwał nie została podjęta w dniu 
wczorajszym tylko na posiedzeniu poprzednim. W związku z negatywną opinią radcy 
prawnego wczoraj nastąpiły zmiany w uzasadnieniu. Uchwała głosowana nie była. 
Pani Teresa Kasior – została zmieniona cała treść uchwały, a nie zmieniono uzasadnienia. 
Radna odczytała dwie uchwały. 
Dalej w dyskusji głos zabierali: Pan Kazimierz Czapiewski, Pan Remigiusz Szczęsny 
Pan Burmistrz Robert Adamczyk, Pan Wiesław Włudarski, 
Radni głosowali: 10 głosów „za”, 4 głosy „przeciw”, 5 głosów „wstrzymujących się”, 1 osoba 
nie brała udziału w głosowaniu. Na sali 20 radnych. Uchwała została podjęta. Uchwała nr 
XXIV/205/2012. 
Przechodząc do następnego punktu porządku obrad powołano Komisję Skrutacyjną w 
składzie: Radny Roman Czapiewski, Radna Teresa Kasior, Radny Tomasz Gębarski. 
Przewodniczący Pan Bogusław Szymański ogłosił przerwę w obradach ( 16:30 – 17:00). 
Po przerwie Przewodniczący Szymański wznowił obrady. 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej przedstawiła sposób głosowania na odwołanie 
Przewodniczącego Rady Miejskiej, następnie odczytując z listy obecności kolejno radni 
oddali głos wrzucając kartę do głosowania do urny wyborczej. 
Przewodniczący poinformował, że w razie odwołania Przewodniczącego obowiązki 
przekazuje Wiceprzewodniczącemu Sylwestrowi Stefańskiemu. 
Przewodniczący ogłosił przerwę. (17:15 – 17:20). 
Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady i Pani Teresa Kasior odczytała protokół z 
głosowania nad odwołaniem Przewodniczącego Rady Miejskiej. W głosowaniu brało udział 
21 radnych( doszedł radny Zbigniew Stróżyński), za odwołaniem głosowało 11 radnych, 
przeciw głosowało 10 radnych. Rada odwołała radnego Bogusława Szymańskiego z funkcji 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Choszcznie. Uchwała nr XXIV/206/2012. 
Pan Bogusław Szymański zabrał głos dziękując za dotychczasowe zaufanie. 
Pan Robert Adamczyk podziękował za 6 lat dobrej współpracy. 
Pani Anetta Bikowska podziękowała radnemu Szymańskiemu za dobrą dotychczasową 
współpracę. 
Pan Piotr Nahorski złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad nowego projektu 
uchwały o powołanie nowego Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
Wiceprzewodniczący Sylwester Stefański poddał pod głosowanie wniosek. Radni zagłosowali 
11 głosami „za”, 5 głosów „ przeciw”, 5 głosów „wstrzymujących się”. Wniosek przeszedł.  
Pan Piotr Nahorski zaproponował pozostawienie Komisji Skrutacyjnej w tym składzie co 
poprzednio. Radni przegłosowali 19 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” za 
pozostawieniem komisji w takim samym składzie. 
Pani radna Beata Mitera na Przewodniczącą Rady zaproponowała kandydaturę radnej Marioli 
Kołodko, która wyraziła zgodę, pan Krzysztof Gromadzki zaproponował radną Anettę 
Bikowską, która wyraziła zgodę.  
Przewodniczący obrad Sylwester Stefański ogłosił przerwę. ( 17:30 – 17:45). 
Po przerwie radny Stefański wznowił obrady. Radna Teresa Kasior Przewodnicząca Komisji 
Skrutacyjnej objaśniła sposób głosowania informując „ za głos ważny uznaje się jeżeli na 
kartce do głosowania zostanie postawiony nie więcej niż jeden znak X”.  Dalej 
poinformowała, że tylko jeden znak X chociaż jest 6 kratek, jeżeli stawiam znak X przy 
jednej osobie to nie stawiam znaku X przy drugiej. Radny Szymański zapytał się co z drugą 
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osobą, nie można się wypowiedzieć? Pani Kasior odpowiedziała, że karty zostały 
przygotowane zgodnie z naszym statutem. 
Przystąpiono do głosowania, następnie Pan Stefański ogłosił przerwę.( 17:50 – 18:00). 
Po przerwie wznowiono obrady. Pani Kasior odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej. W 
głosowaniu udział wzięło 21 radnych ( skład ustawowy Rady 21 radnych). Radna Anetta 
Bikowska otrzymała 10 głosów „za”, Radna Mariola Kołodko otrzymała 11 głosów „za”. 
Przewodniczącą Rady Miejskiej w Choszcznie została Mariola Kołodko. 
Głos zabrała Radna Mariola Kołodko dziękując radnym za wybór.. Pan Piotr Nahorski 
poprosił o przegłosowanie uchwały o zatwierdzenie wyboru Przewodniczącej. 
W głosowaniu 13 głosów było „za”, pozostali radni nie wzięli udziału w głosowaniu. 
Uchwała nr XXIV/207/2012. 
Przerwa w obradach. ( 18:05 – 18:15). 
Po przerwie obrady wznowiła Pani Mariola Kołodko Przewodnicząca Rady Miejskiej w 
Choszcznie. Radna złożyła rezygnację z Komisji Rewizyjnej. 
Pan Piotr Nahorski złożył wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad uchwały o 
nowym wyborze członka do Komisji Rewizyjnej. 
Pan Kazimierz Czapiewski zwrócił uwagę, że radny Bogusław Szymański powinien być 
członkiem komisji. 
Pan Roman Czapiewski uważa, że nie ma potrzeby na dzisiejszej sesji wyboru nowego 
członka komisji. 
Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały  głosowało 14 radnych, głosów 
przeciwnych nie było, 6 głosów „wstrzymujących się”, 1 radny nie brał udziału w 
głosowaniu. Dokonano zmiany porządku obrad wprowadzając nowy projekt uchwały. 
Radny Mirosław Jędrowski zaproponował do uzupełnienia Komisji Rewizyjnej radną Beatę 
Miterę.  Za kandydaturą radnej Beaty Mitery na członka Komisji Rewizyjnej głosowało 11 
radnych, 3 głosy „przeciwne”, 6 głosów „wstrzymujących się”, 1 radny nie brał udziału w 
głosowaniu. Uchwała została podjęta. Uchwała nr XXIV/208/2012. 
Radna Teresa Kasior zgłosiła wniosek formalny o przerwę w obradach celem 
ukonstytuowania się Komisji Rewizyjnej. Pani przewodnicząca poddała wniosek pod 
głosowanie. Za przerwą w obradach głosowało12 radnych, 4 głosy „przeciwne”, 4 głosy 
„wstrzymujące się” 1 osoba nie głosowała. Skład osobowy radnych 21. Przerwa w obradach, 
(18:25 – 18:30). Po przerwie Pani Mariola Kołodko wznowiła obrady. Przedstawiła radnym 
uchwałę o zmianie osobowym w Komisji Rewizyjnej  i poddała pod głosowanie uchwałę. 
Głosami 11 „za”, 1 głos „przeciw”, 6 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała została podjęta.  
Ad.4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym  2011/2012. 
Radni przyjęli bez uwag. 
Ad.5. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Choszcznie w roku 2011. Głos zabrała radna Teresa Kasior- odczytała pismo z parafii Raduń 
w sprawie pomocy utworzenia świetlicy środowiskowej. Radna zaproponowała, aby pismo 
przekazać do Komisji Oświaty, która zajmie się tym tematem. Za wnioskiem głosowało 16 
radnych, 1 głos „przeciw, 1 głos „wstrzymujący się”,  3 radnych nie brało udziału w 
głosowaniu. Wniosek przeszedł i został skierowany do Komisji Oświaty. 
Ad.6. Informacja w sprawie podmiotów, w których jest wykonywana kara ograniczenia 
wolności oraz praca społecznie użyteczna. Radny Piotr Nahorski poinformował, że w tym 
temacie zabierze głos na następnej sesji. Więcej uwag nie było. 
Ad.7. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. Przewodnicząca odczytała 
sprawozdanie Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach radnych i informację 
Burmistrza o złożonych oświadczeniach pracowników samorządowych. Uwag nie było. 
Ad. 8. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z kontroli w Środowiskowym Domu Samopomocy 
w Choszcznie odczytał radny Roman Czapiewski. Uwag nie było. 
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Ad. 9. Sprawozdanie  z działalności Burmistrza w okresie  między sesjami i wykonania 
uchwał Rady Miejskiej. Pani Przewodnicząca Mariola Kołodko poinformowała, że 
zarządzenia  Burmistrza  znajdują się na stronach BIP Urzędu Miejskiego i  do złożonego 
sprawozdania, które było wyłożone w Biurze Rady w czasie posiedzeń komisji  nikt uwag nie 
wniósł. 
Ad.10. Interpelacje i zapytania radnych.  
Pan Piotr Nahorski zapytał kto powinien odbierać przeterminowane lekarstwa, apteki już tego 
nie robią i radny uważa, że należy to do zadań gminy. Radny złoży to na piśmie. 
Ad.11. Wolne wnioski i informacje. 
Radna Beata Mitera poinformowała o utworzeniu nowego Klubu Radnych „ Nowe 
Choszczno”. Przewodniczącą klubu jest radna Beata Mitera. 
Ad.12. Wobec wyczerpania porządku obrad pani Mariola Kołodko Przewodnicząca Rady 
Miejskiej w Choszcznie zamknęła obrady XXIV sesji Rady Miejskiej w Choszcznie dziękując 
za udział.  
Przebieg sesji został nagrany na płytę CD. Sesję zakończono o godzinie 19:00. 
Protokołowała A. Fic-Łasowska. 
 
 
 
                                                                              Przewodnicząca Rady Miejskiej 
 
                                                                                   mgr Mariola Kołodko 


